
Acta de la sessió  del Consell  de Districte 
Marítim

Data: 5 de setembre de  2022
Número: 04/2022
Caràcter: Ordinari
Hora: 19:00h
Lloc: Saló de Reunions CC «la Marina»

assisteixen:

Mari Carmen Ribera Soriano Presidenta

Patrícia Puerta Barberà Regidor d'Ocupació

Tica Palau Campos Vocal (AA.VV. El Faro)

Esteban Ventura Martí Vocal (Regidor Ciutadans)

Vicent Ortiz Vocal (Veí Designat Alcaldia)

Lidón Ribera Soriano Vocal (Veïna Designada PSOE)

Jose Carlos Mas Vocal (AA.VV. Meridià)

Pablo Boters Agost Vocal (AA.VV. Plana Entrilles)

Manuel *errara Portolés Vocal (AA.VV. Camí Fons)

Marisa Miralles Cumba Vocal (A. C. Coral Polifònica Sant Pere)

Tonica Miralles Cumba Vocal (A. C. UMG)

Matilde Ramos Alonso Vocal (Veïna Designada Alcaldia)

Esther Giner Hidalgo Vocal (Representant PP)

Vicente Guillamón Terrado Vocal (Regidor PP)

Vicent Bonachera Forner Vocal (A. C. Grup Scout)

Ana Raga Cases Vocal (Representant AMPA CEIP El Pinar)

Roman Simó Gómez Secretari

No assisteixn: Manuel Gonzalez Galván ( Vocal AAVV Marjalería) i Juan Gallén Gallén
(Vocal - Representant Partit Popular) 

Excusen la seua assistència:  Pablo *Boters  Agost  (Vocal  -  AA.VV.  Plana Entrilles)  i,
Rosana Monserrat Forés (Vocal Representant Unides Podem)

Ordre del dia:

1.-  Aprovació  Actes  Sessions  Ordinàries  13  de  desembre  de  2021  i   Sessió
Extraordinària de 10 de gener de 2022.
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2.-  Pla Estratègic d'Ocupació (Explicat per la Regidor Patrícia Porta)

3.- Informació Presidenta

4.- Precs i preguntes.

En el Saló de Reunions del Centre Cultural “La Marina” del Grau de Castelló,
sent les 19:*00h del dia 6 de juny de 2022, sota la presidència  de la *Ilma Senyora
tinenta d'alcalde,  Mari Carmen Ribera Soriano, es reuneixen els senyors i senyores a
dalt esmentats a fi de celebrar sessió ordinària del Consell de Districte Marítim, amb
la meua assistència com a secretari delegat del districte per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la presidència es procedeix a iniciar la
sessió.

1.-  APROVACIÓ ACTES SESSIONS ORDINÀRIES 20 SETEMBRE I 13 DESEMBRE 2021 I
ACTA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA 10 GENER 2022.

La Sra. Presidenta va preguntar els presents si tenien alguna objecció que fer
a  la  redacció  de  les   actes  de  les  passades  sessions,  celebrades  els  dies  20  de
setembre i 13 de desembre de 2021 i 13 de gener de 2022.

No havent-hi cap objecció, s'aproven per unanimitat.

2.- PRESENTACIÓ DEL NOU PLA ESTRATÈGIC D'OCUPACIÓ  PER LA REGIDORA PATRÍCIA
PORTA BARBERÁ.

La Sra Puerta, Regidora d'Ocupació,  va presentar als membres del consell l'II
Pla Estratègic d'Ús del Exm. Ajuntament. de Castelló. Aquest pla ve a substituir a
l'anterior que va estar en vigor des de 2016 fins a 2019. El retard en l'elaboració del
nou pla – que ja aquesta acabat i serà aprovat aquest mateix mes pel Consell Rector i
passarà a plenari -  ha sigut causada per la pandèmia del COVID-19.

La  Sra regidora va entregar uns documents als membres del consell en els
quals es podia observar l'evolució pressupostària en l'àrea d'ocupació des de l'any
2015. Enguany el Pacte Local per a l'Ocupació estava sense dotació econòmica, 0€ i
des de llavors ha anat augmentant fins al 1,000,000€ actual amb el qual aquesta
dotat  l'II  Pla  Estratègic.  En el  mateix  document es  podia  observar  l'augment del
personal funcionari que havia passat de 19 a 25 persones.

En una segona fulla  es  podia  observar  l'evolució  de l'I  Pla  Estratègic,  que
havia sigut executat en un 91%.

En fulles posteriors s'informava de com s'havia efectuat el procés d'elaboració
i de la metodologia utilitzada.

Posteriorment va passar a explicar en profunditat el II Pla Estratègic ajudant-
se d'altres documents que va proporcionar als presents.

Va finalitzar agraint als presents el temps i l'atenció prestats.

La Sra. Palau va preguntar si hi havia algun límit d'edat.

Va contestar la Sra Puerta que exceptuant els programes dedicats a joves, no.
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Va  preguntar  la  Sra.  Marisa  Miralles si   hi  havia  programes  dedicats  a
persones  discapacitades,  ja  que  opinava  que  hauria  d'haver-hi  major  quantitat
d'ofertes d'ocupació per a aquesta mena de persones.

Va contestar la Sra Puerta que si n'hi havia, i que encara que estava totalment
d'acord amb la seua opinió, el problema és que l'ajuntament depén de les ofertes
que  estableix  LABORA,  ja  que  les  competències  d'ocupació  pertanyen  a  la
Generalitat, la qual cosa impedeix que el municipi puga realitzar programes pel seu
compte.

Explique que LABORA ofereix programes per a “col·lectius”  - que és com els
denominen – i que aquests no són tants, però l'ajuntament a més ha implementat
una línia d'ajudes específiques – anomenades “d'innovació social” - per a generar
ocupació per a persones discapacitades. Va afegir que tots els  anys s'executen al
100%   -  i  fins  ara  no  hi  ha  hagut  que  realitzar  cap  reintegrament  –  i  que  van
enfocades a empreses o entitats del “tercer sector”, que són aquelles que generen
ocupació per a persones amb discapacitat.

El Sr. Ferrara es va queixar que en el Camí Fondo s'havia quedat 25 metres de
marge de séquia sense arreglar, i que el camí s'estava estrenyent i ja havia caigut un
vehicle.

La Sra. Puerta va contestar que això es realitzava mitjançant un programa de
3  mesos  que  ofereix  SEPE  denominat  “Atur  Agrari”pel  qual  es  dotava  de  major
personal a les brigades agràries amb l'única fi de la realització de treballs de séquies i
ribes, i va afegir que aquest programa estava en vigor i que parlaria amb el Regidor
de Transició  Ecològica,  que era  de  qui  depenien  els  treballs,   perquè s'intentara
finalitzar el treball.

3.- INFORMACIÓ *SRA PRESIDENTA.

La  Sra  presidenta va  informar  els  presents  dels  camins  reapedaçats de
moment durant  el  període estival:  Motor  la  Plana,  L’Obra,  Plana  Antrilles,  Bovar,
Molinera, Primer Canal, el Bri, Mar Blau, Serrallo, Almalafa, C/Eivissa, Gallenca, Veles
e Vents i Censal.

Va  continuar  dient  que  ja  s'havia  posat  en  marxa  el  servei  de  neteja  de
séquies  i  camins,  afegint  que  hi  havia  un  pressupost  de  100.000€  per  aquestes
labors. 

Va informar del Protocol de Pluges: contempla 220 equips d'evacuació amb
una quantitat d'evacuació de 28,8 m³/s i s'activa en diverses fases:

1. Preemergència:  revisió  sistemes  d'evacuació  (ja  ha  sigut  realitzada  pels
tècnics municipals).

2. Entra en funcionament quan cauen mes de 10 l/m².

3. Entra en funcionament quan cauen mes de 30 l/m².

Va informar que ja es pot demanar la reducció del 30% en transport públic
(Bus i *TRAM) instaurada pel govern d'Espanya, des de l'1 de setembre fins al 31 de
desembre.

Va continuar comentant als presents que els jocs infantils adaptats que feia
poc s'havien instal·lat  en la  Plaça Josefina López amb un cost  de 35000€ havien
assegut  víctima d’actes vandàlics i que arreglar-los havia suposat un cost de 2000€.
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Va anunciar  la iniciació de les obres per a construir la pista de basquet en els
antics  vivers,  les  quals  porten una mica  de  retard,  però  estaran  acabades  per  a
principis de 2023.

Va continuar informant els membres de la junta de l'activació per part de
l'Ajuntament de Castelló d'uns bons per a ajudar a les famílies en la volta a l'escola.
Somni similars a aquells que es van fer abans de l'estiu en comerç, ja que igual que
en aquells, l'Ajuntament doblegarà la inversió de les famílies, aquesta vegada només
en material escolar:

 1. hauran 3 tipus de bons: 10€, 20€ i 50€. 

2. El ciutadà abonarà la quantitat marcada en el bo però podrà gastar el
doble, ja que l'Ajuntament li abonarà al comerç la mateixa quantitat. 

 3. Com a màxim, cada família podrà comprar bons per valor de 100€. 

 4.  La  web  on  caldrà  inscriure's  per  a  poder  accedir  als  bons  es:
https://bonoscastellodelaplana.es

Finalment, va comptar als assistents que respecte al quiosc del Jardí del Port
la cosa va per a llarg, ja que està en mans de Patrimoni de l'Estat i caldrà esperar que
es pronuncie.

4.- PRECS I PREGUNTES

La Sra Raga va dir que els  Restaurant “El  Quinto Pino” s'han queixat de la
brutícia de l'aigua del canal i del fem que acumulen.

La Sra presidenta va comentar que era una concessió de l'Ajuntament que
estava  ja  caducada  i  calia  tornar  a  licitar-lo,  però  abans  calia  realitzar  obres
d'adaptació a la legalitat vigent.

La  Sra  Raga  va  comentar  que  també  havia  tingut  queixes  respecte  dels
coloms.

La Sra. presidenta va contestar que era sabedora.

La  Sra Raga  va comentar que els  veïns estaven dolguts amb el  servei  de
socorrista  de la piscina de la pineda, en la qual fins i tot s'havia ofegat un xiquet.

La Sra. presidenta va contestar que en aqueix cas concret, segons l'informe
elaborat pel *Patronat d’*Esports, l'actuació del socorrista havia sigut correcta.

La Sra. Marisa Miralles va sol·licitar que l'empresa que gestiona els cursos de
la piscina de l'Emilio Fabregat apuntara a les sol·licitants al Grau i no calguera anar a
Castelló.

Va contestar la Sra presidenta que creia que això no es podia fer però que
ho intentaria.

El Sr. Boters va comentar que en el seu AA.VV. creien que les dues séquies
que passaven pel territori de la AA.VV Plana Entrilles eren del Vedat Arrosser, però
que s'han assabentat que són municipals, i es va queixar que estaven molt brutes  i
va sol·licitar que per favor passen a netejar-les.

També  va  sol·licitar  que  es  col·locaren  algun  contenidor  de  reciclatge
(almenys plàstic i vidre).
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Finalment  va  reiterar  la  petició  ja  realitzada  de  la  col·locació  de  bandes
rugoses o guals.

El Sr Guillamón va demanar que s'instal·laren mes fanals en la Ctra Almassora
– Grau.

Conteste  la  Sra  presidenta que  a  partir  d'octubre  anaven  a  començar  a
instal·lar fanals en la zona de *Marjalería.

La Sra. Palau va dir que les clavegueres fan molta olor.

La Sra. presidenta va contestar que es degut a la falta de pluges. Va afegir que
el contracte de neteja que tenen és un contracte tancat i no es poden demanar mes
serveis, i que en el nou contracte es demanarien millores. Va dir que l'única cosa que
es pot fer es demanar que el camió cisterna que ve tots els divendres a netejar els
carrers, netege cada divendres una zona diferent del Grau.

La  Sra.  Giner proposar  que  una  de  les  millores  siga  que  es  netegen  els
contenidors mes a sovint, ja que fan olor molt malament.

El Sr Guillamón va reiterar la seua queixa que encara no havia entrat en vigor
l'Ordenança  Fiscal  d'Autocaravanes  -  posant  com  a  exemple  altres  municipis  on
s'havien fet llocs d'estacionaments d'autocaravanes semblants al del Grau feia molt
menys  temps  i  ja  tenien  l'ordenança  en  vigor.  Va  tornar  a  preguntar  si  la  Sra
presidenta podia dir-li quan entraria en vigor.

La Sra presidenta va contestar que el que li havien dit a ella es que seriosa en
una data pròxima, però sense concretar.

La  Sra Giner també va dir que la vegetació procedent de les parcel·les del
Camí *Bougainville s'envaeix tot el carril bici, i que l'Ajuntament hauria de dir-los que
el van tallar.

Posteriorment  va  traslladar  les  queixes  dels  veïns  de  la  zona  del  Camí
Almalafa, Serrallo,...etc, els quals li diuen que no se'ls recull el fem del seu camí i han
de portar tots les bosses de fem a primers del camí.

La  Sra. presidenta va contestar que molts camins el seu punt estrets que el
camió no cap, i han de ser ells mateixos els qui el porten  al principi del camí perquè
els operaris de la neteja no poden passar a recollir-lo, ja que si ho feren  en tota la nit
no acabarien la seua ruta.

La  Sra. Giner  va preguntar a la  Sra. presidenta si tenia la relació de séquies
netejades. 

Va  contestar  la Sra  presidenta que  no  li  l'havien  proporcionada  i  que  la
demanaria.

La  Sra. Giner  es va queixar que els diumenges la zona de la pineda era una
bogeria i que a causa de la gran quantitat de gent que acudeix, les voreres estan
plenes de vehicles aparcats damunt.

Va contestar la Sra presidenta que informaria el  departament de Mobilitat
Urbana a veure si podien pintar prohibicions d'estacionament o posar en les voreres
mobiliari urbà perquè no pogueren accedir els vehicles.

El Sr. Bonachera va traslladar una petició dels usuaris de FRATER consistent en
què no ficar mes passos de vianants peraltats, ja que és molt molest per a ells quan
fan ús del transport adaptat.
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El  Sr  Mas es va queixar que l'Ajuntament es gaste 60.000€ del  pressupost
municipal en esterilitzar gats i, alhora, permeta que la gent de de menjar als gats pels
carrers, ja que no té cap lògica i és diners tirats.

La Sra presidenta va contestar que no estava permés donar menjar als gats i
que a les persones que ho feien li'ls podia sancionar.

El Sr Mas es va queixar que l'Ajuntament segueix sense netejar les regueres, i
segueix sense netejar-se la séquia que hi ha en l'entrada del Parc del Meridià, com ja
va dir en l'anterior sessió.

Es va queixar també dels operaris encarregats de netejar els camins, a causa
del baix ritme de treball i a les poques ganes que aquests tenen,  i va demanar que
els controlen perquè li lleven el lloc de treball a gent que té ganes de treballar de
veritat.

Finalment va dir que la senyalítica del riu segueix sense renovar-se.

I sent les 20.00 hores de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi
més  assumptes  que tractar,  la  Sra.  presidenta alça  la  sessió,  de  tot  això,  com a
secretari en dono fe i, perquè conste, alce la present acta que signe juntament amb a
la Sra. presidenta de la Junta Municipal de Districte Grau.

(Document signat electrònicament en el marge en la data indicada)
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